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Protokoll vårmöte 2025-04-22 kl.19.00 
Blekinge Folkhögskola Bräkne Hoby. 

 
Ordförande Bengt Fröberg hälsade närvarande välkomna och inledde med att hedra minnet 

av Lars Hall och de närvarande på mötet hedrade med en tyst minut. 
 
§1. Upprop. 

Förbundets ordförande Bengt Fröberg inledde mötet med att det genomfördes 

upprop och fastställande av röstberättigade. Totalt 13 personer närvarande. 

 

§2. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen föredrogs och godkändes med förtydligande av §7 gällande motioner 

är de beslut som SBU beslutade på Båtriksdagen. 

 

§3. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

Till ordförande för mötet valdes Bengt Fröberg och till sekreterare valdes Gunnar 

Johansson. 

 

§4. Mötets behöriga utlysande. 

Mötet befanns behörigt utlyst. 

 

§5. Val av 2 justerare tillika rösträknare. 

Till justerare tillika rösträknare valdes Staffan Österling Karlskrona Segelsällskap och  

Carl-Gustav Gonzales Marinens Båtklubb. 

 

§6. Fyllnadsval revisor. 

Rolf Svensson Lyckeby båtsällskap valdes till revisor för en tid på 1 ½ år som ersättare 

efter Lars Hall. 

 

§7. Styrelsen informerar. 

-BBF:s- svar på motioner till SBU. 

Christer Friedh och Mikael Johnsson som deltog på båtriksdagen redogjorde för de 

olika motioner som var uppe på röstning. 
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Diskussioner om de olika motioner framkom på mötet. 

Motionerna med kommentarer kommer att finnas tillgängliga på SBU:s hemsida efter 

protokollet från Båtriksdagen är klart. 

 

-Information om Tjärö-lägret. 

Hans Knutsson informerade att ungdomslägret är fulltecknat med cirka 45 

deltagande ungdomar. Rekrytering av ledare sker kontinuerligt genom att de som 

deltagit i lägret går upp som ledare efterhand som de vuxit in i rollen. 

Ökade kostnader för lägret tillkommer varje år för kost och logi men vi har hittills inte 

höjt deltagarkostnaden. 

Förbundet har fått bidrag från Sparbanken i Karlshamn, SBU och Blekinge 

idrottsförbund för stöd till lägret. 

 

-BBF ekonomi. 

Hans Knutsson informerade om förbundets ekonomi som är god och i balans. 

Ingen höjning av medlemsavgifter för detta år. 

 

-Övriga informationer. 

Bengt Fröberg informerade om vad BBF har haft uppe på sina möten ute bland 

klubbarna. 

 B.la så har vi haft uppe det båtpolitiska programmet som SBU arbetar vidare med. 

Medlemstapp som vi har haft uppe med SBU vad de kan hjälpa till med 

informationsblad etc.  

Utbildningen som vi höll efter årsmötet kommer att läggas ut på hemsidan så fort 

som möjligt, tyvärr så har det blivit fel i distributionen av den. 

Vi har lämnat vidare till SBU:s miljökommitté vad som kan göras angående problem 

med gäss, skarv och säl som ställer till oreda i vår miljö, denna fråga väcktes av en 

klubb som styrelsen besökte. 

Vi har en bra dialog med länsstyrelsen angående remissärenden, t.ex. Sillarodden i 

Ronneby ån, avlysande av del av hamnplan i Karlskrona.  
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Vi inhämtar synpunkter från de klubbar som kan bli berörda av dessa åtgärder  för 

remissärenden 

Bengt Fröberg tog upp inkommit förslag om hedersmedlem som inte kan verkställas 

eftersom stadgarna säger att det enbart är klubbar som kan vara medlem. 

Styrelsen ska titta på förslaget att utdela standar eller förtjänsttecken till Joanna 

Haraldsson, svar till BBF:s årsmöte. 

Mikael Johnsson är villig att åka ut till klubbarna och informera på deras årsmöten av 

nyttan av att vara med i Båtunionen. 

 

§8. Frågor. 

Staffan Österling tog upp frågan hur BBF går vidare med de motionsförslag som 

Karlskrona Segelsällskap lämnade in på BBF:s årsmöte och som ej fördes vidare till 

Båtriksdagen.  

BBF styrelse önskar att KSS återtar förslaget och bearbetar detta till färdig/färdiga 

motioner. 

Informationen medlemsnyttan läggs upp på hemsidan snarast möjligt och görs av 

Sören Lund. 

 

§9. Mötets avslutas. 

Bengt Fröberg tackade de närvarande för ett trevligt möte och bjöd in till fika efter 

mötet och avslutade därmed det,    

 

 

 

 

Sekreterare. Gunnar Johansson.  Ordförande. Bengt Fröberg. 

 

Justeras 
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Staffan Österling. Karlskrona Segelsällskap. Carl-Gustav Gonzales Marinens Båtklubb. 
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Protokoll vårmöte 2025-04-22 kl.19.00 
Blekinge Folkhögskola Bräkne Hoby. 


 
Ordförande Bengt Fröberg hälsade närvarande välkomna och inledde med att hedra minnet 


av Lars Hall och de närvarande på mötet hedrade med en tyst minut. 
 
§1. Upprop. 


Förbundets ordförande Bengt Fröberg inledde mötet med att det genomfördes 


upprop och fastställande av röstberättigade. Totalt 13 personer närvarande. 


 


§2. Godkännande av dagordning. 


Dagordningen föredrogs och godkändes med förtydligande av §7 gällande motioner 


är de beslut som SBU beslutade på Båtriksdagen. 


 


§3. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 


Till ordförande för mötet valdes Bengt Fröberg och till sekreterare valdes Gunnar 


Johansson. 


 


§4. Mötets behöriga utlysande. 


Mötet befanns behörigt utlyst. 


 


§5. Val av 2 justerare tillika rösträknare. 


Till justerare tillika rösträknare valdes Staffan Österling Karlskrona Segelsällskap och  


Carl-Gustav Gonzales Marinens Båtklubb. 


 


§6. Fyllnadsval revisor. 


Rolf Svensson Lyckeby båtsällskap valdes till revisor för en tid på 1 ½ år som ersättare 


efter Lars Hall. 


 


§7. Styrelsen informerar. 


-BBF:s- svar på motioner till SBU. 


Christer Friedh och Mikael Johnsson som deltog på båtriksdagen redogjorde för de 


olika motioner som var uppe på röstning. 
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Diskussioner om de olika motioner framkom på mötet. 


Motionerna med kommentarer kommer att finnas tillgängliga på SBU:s hemsida efter 


protokollet från Båtriksdagen är klart. 


 


-Information om Tjärö-lägret. 


Hans Knutsson informerade att ungdomslägret är fulltecknat med cirka 45 


deltagande ungdomar. Rekrytering av ledare sker kontinuerligt genom att de som 


deltagit i lägret går upp som ledare efterhand som de vuxit in i rollen. 


Ökade kostnader för lägret tillkommer varje år för kost och logi men vi har hittills inte 


höjt deltagarkostnaden. 


Förbundet har fått bidrag från Sparbanken i Karlshamn, SBU och Blekinge 


idrottsförbund för stöd till lägret. 


 


-BBF ekonomi. 


Hans Knutsson informerade om förbundets ekonomi som är god och i balans. 


Ingen höjning av medlemsavgifter för detta år. 


 


-Övriga informationer. 


Bengt Fröberg informerade om vad BBF har haft uppe på sina möten ute bland 


klubbarna. 


 B.la så har vi haft uppe det båtpolitiska programmet som SBU arbetar vidare med. 


Medlemstapp som vi har haft uppe med SBU vad de kan hjälpa till med 


informationsblad etc.  


Utbildningen som vi höll efter årsmötet kommer att läggas ut på hemsidan så fort 


som möjligt, tyvärr så har det blivit fel i distributionen av den. 


Vi har lämnat vidare till SBU:s miljökommitté vad som kan göras angående problem 


med gäss, skarv och säl som ställer till oreda i vår miljö, denna fråga väcktes av en 


klubb som styrelsen besökte. 


Vi har en bra dialog med länsstyrelsen angående remissärenden, t.ex. Sillarodden i 


Ronneby ån, avlysande av del av hamnplan i Karlskrona.  
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Vi inhämtar synpunkter från de klubbar som kan bli berörda av dessa åtgärder  för 


remissärenden 


Bengt Fröberg tog upp inkommit förslag om hedersmedlem som inte kan verkställas 


eftersom stadgarna säger att det enbart är klubbar som kan vara medlem. 


Styrelsen ska titta på förslaget att utdela standar eller förtjänsttecken till Joanna 


Haraldsson, svar till BBF:s årsmöte. 


Mikael Johnsson är villig att åka ut till klubbarna och informera på deras årsmöten av 


nyttan av att vara med i Båtunionen. 


 


§8. Frågor. 


Staffan Österling tog upp frågan hur BBF går vidare med de motionsförslag som 


Karlskrona Segelsällskap lämnade in på BBF:s årsmöte och som ej fördes vidare till 


Båtriksdagen.  


BBF styrelse önskar att KSS återtar förslaget och bearbetar detta till färdig/färdiga 


motioner. 


Informationen medlemsnyttan läggs upp på hemsidan snarast möjligt och görs av 


Sören Lund. 


 


§9. Mötets avslutas. 


Bengt Fröberg tackade de närvarande för ett trevligt möte och bjöd in till fika efter 


mötet och avslutade därmed det,    


 


 


 


 


Sekreterare. Gunnar Johansson.  Ordförande. Bengt Fröberg. 


 


Justeras 
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Staffan Österling. Karlskrona Segelsällskap. Carl-Gustav Gonzales Marinens Båtklubb. 
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